
Møte nr. 3/2019 

 

MØTEINNKALLING 

Rådet for eldre og funksjonshemmede 
 

 

 

Rådet for eldre og funksjonshemmede holder møte den 08.05.2019 klokka 10:00 på 

møterom, Kvalsund rådhus.  

 

Innkalte til møtet: 

Funksjon Navn Forfall Møtt for 

Leder Alf Stenersen   

Nestleder Arnhild Mattson   

Medlem Edmund Henriksen   

Medlem Unni Larsen Bredesen   

Medlem Bente Israelsen   

 

Dersom du ikke kan møte må du melde fra til servicekontoret, på tlf. 78415555, så 

snart som mulig. 

 

Forfallsgrunn må oppgis. 

 

Varamedlemmer innkalles etter nærmere varsel. 

 

Saksdokumentene er utlagt til gjennomsyn på servicekontoret og på kommunens 

hjemmesider. 

 

 

Kvalsund 30.04.2019 

 

 

 

Alf Stenersen 

Leder 
(sign.) 



 

SAKSLISTE 
 

 

Utvalgssakstype/nr. Arkivsaksnr. 

  Tittel 

 

9/19 19/420   

 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 20.03.2019   

 

3/19 19/311 REFERATSAK  

 SVAR FRA SAMETINGET OM KVALSUND 

KOMMUNESTYRETS UTTALELSE  

 

 

4/19 19/386 REFERATSAK  

 PROSJEKTBESKRIVELSE VILLMARKSKAPELL PÅ SKAIDI   

 

10/19 19/189   

 RAPPORT SPRÅKKOMMUNEN KVALSUND   

 

11/19 19/309   

 NAV KVALSUND   
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Rådet for eldre og funksjonshemmede 

 

Saksbehandler:  Charlotte Pedersen Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.: 19/420   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

9/19 Rådet for eldre og funksjonshemmede 08.05.2019 

 

GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 20.03.2019 

 

 

Leders innstilling: 

Møteprotokollen fra rådet for eldre og funksjonshemmedes møte 20. mars 2019 

godkjennes. 

 

VEDLEGG: 

- Møteprotokoll REF 20.03.2019 

 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

Møteprotokollen fra rådet for eldre og funksjonshemmedes møte 20. mars 2019. 

 

 

Rådmannens tilråding: 

Møteprotokollen fra rådet for eldre og funksjonshemmedes møte 20. mars 2019 

godkjennes. 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Rådet for eldre og funksjonshemmede 

 

Saksbehandler:  Mari Stevning Bekken Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.: 19/311   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

/ Formannskapet 07.05.2019 

3/19 Rådet for eldre og funksjonshemmede 08.05.2019 

/ Kommunestyret 16.05.2019 

 

SVAR FRA SAMETINGET OM KVALSUND 

KOMMUNESTYRETS UTTALELSE 

 

 

Leders innstilling: 

Saken referes rådet for eldre og funksjonshemmede. Organet tar saken til etterretning. 

 

VEDLEGG: 

- Brev med Sametingets svar på Kvalsund kommunestyrets uttalelse om 

Sametingets bruk av PR-byrå for å stoppe Nussir 

 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

Kvalsund kommunestyret vedtok i sitt møte den 28.03.2019 følgende uttalelse om 

Sametingets bruk av PR-byrå for å stoppe Nussir: 

 

«Kvalsund kommunestyre reagerer sterkt på Sametingets bruk av fellesskapets midler for å 

stanse næringsutvikling i Kvalsund kommune. Det internasjonale PR-byrået Burson-Marsteller 

skal nå inn og påvirke politikere, faginstanser og næringslivsaktører for å stoppe å utvikling av 

vårt lokalsamfunn. Kommunestyret ber Sametinget respektere demokratiske prosesser, og 

revurdere bruken av PR-byrå. Oversendes regjeringen, departementene, sametingsrådet, 

stortingsgruppene og de forskjellige gruppene på sametinget» 
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Kvalsund kommune mottok Sametingets svar på uttalelsen 9.april 2019. Se vedlagt 

brev for å se svaret i sin helhet. 

 

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

Saken referes kommunestyret. Organet tar saken til etterretning. 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Rådet for eldre og funksjonshemmede 

 

Saksbehandler:  Mari Stevning Bekken Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.: 19/386   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

/ Formannskapet 07.05.2019 

4/19 Rådet for eldre og funksjonshemmede 08.05.2019 

/ Kommunestyret 16.05.2019 

 

PROSJEKTBESKRIVELSE VILLMARKSKAPELL PÅ SKAIDI 

 

 

Leders innstilling: 

Saken referes rådet for eldre og funksjonshemmede. Organet tar saken til etterretning. 

 

VEDLEGG: 

- Prosjektbesrkivelse Villmarkskapell på Skaidi 

 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Tom Kristian Hermo, Ap, og Vegard Loke Rønning, KrF og sogneprest i Kvalsund og 

Kokelv sogn, fremmet i sist møte i Kirkelig Fellesnemnd forslag om et villmarkskapell 

på Skaidi. 

 

Prosjektet med villmarkskapell er tiltenkt lokalisering i nærheten av Skaidkrysset, 

villmarka og skuterløyper. Kapellet et tiltenkt å gi innbyggerne et økt tilbud og ønskes 

at skal fungere som møteplass for hele bygda. Det også tenkt at kapellet skal sees i 

sammenheng med reiselivs- og turistnæring og hotellet, og brukes som turistmål- og 

besøk.  
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Initiativtakerne ser for seg en tredeling av utgiftene mellom Den norske kirke, nye 

Hammerfest kommune og næringslivet.  

 

For å få i gang prosessen ber initiativtakerne om midler fra Kvalsund kommunestyre på 

kr. 500 000,- til et forprosjekt. Dette vil ta for seg utforming, prosjektramme og 

lokasjon.  

 

Ytterligere beskrivelse av prosjektet ligger i den vedlagte prosjektbeskrivelsen. 

 

Før større arbeid med prosjektet og politisk behandling av midler til et mulig 

forprosjekt, har administrasjonen etterlyst ytterligere informasjon om blant annet 

lokalisering, regulering av området, størrelse på kapellet, infrastruktur og strømtilførsel, 

universell utforming, bygningsmateriale, utearel- og område, parkering og avkjøring 

ved ulike årstider og tanker rundt kjøkken. Saken legges derfor fram som referatsak. 

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

Saken referes formannskapet. Organet tar saken til orientering. 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 

 

 



  Sak 10/19 

 

SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Rådet for eldre og funksjonshemmede 

 

Saksbehandler:  Mari Stevning Bekken Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.: 19/189   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

9/19 Omsorgs- og oppvekstutvalget 08.04.2019 

10/19 Rådet for eldre og funksjonshemmede 08.05.2019 

/ Kommunestyret 16.05.2019 

 

RAPPORT SPRÅKKOMMUNEN KVALSUND 

 

 

Leders innstilling: 

Saken fremmes uten leders innstilling.  

 

Omsorg- og oppvekstutvalgets innstilling: 

Omsorg- og oppvekstutvalget tar den vedlagte rapporten «Språkkommunen Kvalsund» til  

orientering. 

 

 

VEDLEGG: 

 

- Rapport språkkommunen Kvalsund 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Språkkommuner er en del av den nasjonale strategien og satsningen for språk, skriving 

og lesing. Landets kommuner og fylkeskommuner kan søke om økonomisk tilskudd for 

å bli en språkkommune hos Utdanningsdirektoratet (Udir). Udir tilbyr også faglig støtte 

til utviklingsarbeid knyttet til språk, lesing og/eller skriving til språkkkommunene. 
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Kvalsund kommune mottok i 2017 rundt kr. 521 000,- fra Udir til arbeid med Kvalsund 

som språkkommune. Per dags dato gjenstår det rundt 245 000,- av de tidelte midlene. 

 

Språkkommunene må innsende en rapport om bruk av midler og resultat knyttet til mål 

og innsatsområder i sin lokale språk-, lese- og skrivestrategi. Kvalsund kommune 

innsendte en slik rapport for kommunens arbeid 28.februar 2019.  

 

Rapporten ligger vedlagt. 

 

SAKSVURDERING: 

 

Kvalsund kommune har resterende midler å bruke som språkkommune. Kommunen vil 

derfor fortsette arbeidet med satsning på språk, skriving og lesing for kommunens 

innbyggere. 

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

Omsorg- og oppvekstutvalget tar den vedlagte rapporten «Språkkommunen Kvalsund» 

til orientering. 

 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 

 

 

 



  Sak 11/19 

 

SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Rådet for eldre og funksjonshemmede 

 

Saksbehandler:  Mari Stevning Bekken Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.: 19/309   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

10/19 Omsorgs- og oppvekstutvalget 08.04.2019 

/ Formannskapet 07.05.2019 

11/19 Rådet for eldre og funksjonshemmede 08.05.2019 

/ Kommunestyret 16.05.2019 

 

NAV KVALSUND 

 

 

Leders innstilling: 

Saken fremmes uten leders innstilling.  

 

Omsorg- og oppvekstutvalgets innstilling: 

Kvalsund kommune kan gi sin tilslutning til at en framskyndet samordning av NAV kontoret i 

Kvalsund med Hammerfest, dersom det ikke finnes et bedre alternativ. Det forutsettes at 

NAV/Hammerfest og Hammerfest kommune gir sin tilslutning til en slik løsning og at 

innbyggerne i Kvalsund får et tilfredsstillende tilbud og likeverdig behandling av sine saker. 

 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Hilde Cecilie Svendsen har sagt opp sin 100% faste stilling i Kvalsund kommune. Hun har 

tjenestested NAV Kvalsund. Slik det ser ut vil Hilde fratre sin stilling i midten av mai 

2019. Endelig sluttdato for Hilde må imidlertid personalavdelingen i Kvalsund kommune 

ta stilling til. 

NAV-kontoret i Kvalsund har 2,5 årsverk. Det er to ansatte med fysisk kontorsted i 

Kvalsund, mens vi har 0,5 årsverk hos NAV Hammerfest. NAV Hammerfest har derfor 
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oppfølgingen av sykmeldte og saksbehandlingen av søknader om arbeidsavklaringspenger 

for NAV Kvalsund. Denne ressursen er ikke knyttet opp mot en enkeltansatt, men ligger i 

teamet som følger opp sykmeldte. 

 

SAKSVURDERING: 

 

 

Slik NAV/Kvalsund ser dette kan det være 3 løsninger på dette. Enten kan stillingen lyses 

ut på ordinær måte, kjøpe tjenester hos NAV/Hammerfest eller starte en samordning av 

NAV kontorene tidligere. Løsningene krever aksept på forskjellige nivå, da myndighet for 

beslutning enten ligger administrativt eller politisk. En samordning av kontorene før 

sammenslåingen krever en politisk behandling.  

Løsningene kan ses slik: 

1. Stillingen kan lyses ut, og det kjøres en rekrutteringsprosess. Dette er ikke en 

optimal løsning. Det må forventes 6 – 12 måneders opplæringstid, med de 

konsekvensene dette vil ha for effektivitet og gjennomføring. Innen den tid vil 

Kvalsund og Hammerfest være en ny kommune. 

 

2. Kjøpe tjenester hos NAV Hammerfest. Dette kan være en tilfredsstillende løsning 

som ivaretar NAV/Kvalsund. En forespørsel er sendt til rådmannen i Hammerfest. 

Det foreligger ennå ikke et svar på henvendelsen. 

 

3. En samordning av NAV kontorene før formell dato for kommunesammenslåing vil 

kunne ivareta behovene for NAV/Kvalsund. Dette kan løses ved at NAV kontoret i 

Kvalsund forblir en egen resultatenhet frem til kommunesammenslåingen 

01.01.2020, men ledes av NAV Hammerfest. Ved en slik løsning vil kontoret i 

Kvalsund bemannes tirsdager og torsdager fra klokken 10 – 13 av medarbeidere fra 

NAV Hammerfest. Saksbehandling på kommunale tjenester skjer hos NAV 

Hammerfest, i Kvalsund kommunes fagsystem Socio. 

I forhold til akutt økonomisk sosialhjelp, eller akutt boligmangel ivaretas dette ved 

oppmøte hos NAV Hammerfest, og gjennom et mobiltelefonnummer som er gjort 

kjent for innbyggerne i Kvalsund kommune. Henvendelser besvares av 

NAV/Hammerfest. Medarbeiderne fra NAV/Hammerfest som skal være hos 

NAV/Kvalsund på tirsdager og torsdager skal ha kompetanse på veiledning og 

saksbehandling på kommunale tjenester. Dette begrunnes med at det i hovedsak er 

denne tjenesten som etterspørres ved fremmøte på NAV-kontoret. Planlagte 

samtaler gjennomføres i Kvalsund dersom brukere ønsker det. 
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Konklusjon: 

Rådmannen vurderer at alle løsningene kan imøtekomme behovet i ved NAV kontoret i 

Kvalsund. Likevel er en løsning hvor man framskynder en prosess med sammenslåing av 

NAV kontoret i Kvalsund med Hammerfest, sannsynligvis den mest hensiktsmessige. 

Dette sett opp mot det faktiske behovet. De fleste brukerne av NAV tjenestene i Kvalsund 

gjør dette på nettbaserte løsninger. Tid er også en vesentlig faktor.  

Anbefalingen fra NAV leder i Kvalsund er at en velger en løsning med samordning av 

NAV kontorene før angitt dato for kommunesammenslåingen (løsning 3). Gjennom denne 

løsningen vil forsvarlighet til tjenesten være godt ivaretatt. I forhold til fravær som 

avspasering, ferie, sykdom o.l vil sårbarheten være marginal.  

NAV-leders anbefaling til løsning er alternativ 3.  

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

Kvalsund kommune kan gi sin tilslutning til at en framskyndet samordning av NAV 

kontoret i Kvalsund med Hammerfest, dersom det ikke finnes et bedre alternativ. Det 

forutsettes at NAV/Hammerfest og Hammerfest kommune gir sin tilslutning til en slik 

løsning og at innbyggerne i Kvalsund får et tilfredsstillende tilbud og likeverdig 

behandling av sine saker. 

 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 

 

 

 


